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Am sesizat, astazi, 10 aprilie 2024, catre Autoritatea Nationala pentru Administrare si Reglementare in Comunicatii situa?ia creata in oras
de catre Electrica SA, care dezafecteaza stalpii vechi de iluminat public intr-un mod haotic, generand disconfort ceta?enilor.

 
Am sesizat, astazi, 10 aprilie, 2024, catre Autoritatea Nationala pentru Administrare si Reglementare in Comunicatii situa?ia creata in oras
de catre Electrica SA, care dezafecteaza stalpii vechi de iluminat public intr-un mod haotic, generand disconfort ceta?enilor.
 
Sesizare vina ca urmare a faptului ca Electrica nu a avut interes ca, intr-un an si jumatate, sa ii determine pe operatorii de comunica?ii sa
debaraseze stalpii care urmau sa fie demola?i de re?elele de cabluri, iar cand a demarat ac?iunea "Zero cabluri pe stalpi" s-a ajuns in
situa?ia actuala.

 
Ceta?enii trebuie sa in?eleaga faptul ca nu Primaria Municipiului Focsani demonteaza stalpii vechi ci Electrica SA este societatea care taie cablurile re?elelor de
comunica?ie amplasate pe acestia.
 
Este adevarat ca lucrarile de demontare a stalpilor vechi de iluminat public fac parte din proiectul "Reabilitarea, modernizarea si extinderea Sistemului de Iluminat
public - Nivelul 1 de prioritate" insa modul in care Electrica gestioneaza demolarea vechilor stalpi este doar responsabilitatea acestei societa?i care, din pacate, a
creat numeroase probleme ceta?enilor Municipiului Focsani.
 
Acesta este si motivul pentru care, astazi, a fost sesizata Autoritatea Nationala pentru Administrare si Reglementare in Comunicatii!
 
Nu este permis ca Electrica SA sa debaraseze cablurile de pe stalpi si sa le abandoneze pe domeniul public, la fel cum nu este permis ca nici dupa un an si jumatate
de la semnarea contractului prin care societatea se obliga sa demoleze stalpii vechi, pe acestia sa mai fie inca fire de fibra optica de la operatorii de
internet/TV/telefonie.
 
Inca din 2021 au avut loc numeroase intalniri si discu?ii cu toate par?ile implicate cu privire la obliga?iile legale de relocare a re?elelor insa notificarile si solicitarile
Primariei Municipiului Focsani au fost ignorate total, ajungandu-se pana in situa?ia de a ac?iona in instan?a de?inatorii de re?ele in vederea obligarii acestora la
relocarea in subteran.
 
Conform contractului cu Electrica trebuiau demonta?i nu mai pu?in de 703 stalpi, amplasa?i pe strazile unde a fost construita noua re?ea de iluminat public a
Municipiului Focsani. De asemenea, trebuiau eliminate re?elele de cabluri de comunica?ii de pe stalpi. Lucrari executate de catre Electrica Distribu?ie, cea care
de?ine stalpii si care incasa chirie pentru re?elele de cabluri ale operatorilor de comunica?ii.
 
In mai 2022 a fost realizat si un studiu de coexisten?a solicitat de Electrica SA, iar in iunie 2022 Primaria Municipiului Focsani a platit 1,17 milioane lei catre Electrica
SA pentru a demonta vechii stalpi de pe domeniul public.Termenul de demolare a stalpilor vechi asumat prin contract a fost 31.03.2024.
 
Electrica SA nu a respectat nimic din cele asumate si este singura responsabila pentru tot disconfortul creat ceta?enilor si pentru pierderile inregistrate zilele acestea
de agen?ii economici.
 
Facem, inca o data, precizarea ca Primaria Municipiul Focsani nu este raspunzatoare pentru eventualele probleme create in furnizarea serviciilor de internet sau
telefonie pentru locuitorii din cartierele unde a fost efectuata demontarea stalpilor!

https://www.focsani.info/

